
1/1

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Fødevareministeren

1. september 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 509

Ministeren bedes redegøre for, hvorfor Fødevareministeriet først i 2010 

igangsatte et 3-årigt projekt, som har til formål at afdække faktorer, som har 

betydning for MRSA i svineproduktion og i forhold til smitte fra svin til 

mennesker, når man allerede i 2006 blev opmærksom på problemet med 

smitte af MRSA fra dyr til mennesker.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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